
Styreprotokoll 
Den 18.8-2015 ble det avholdt styremøte i Bakerovnsgrenda Huseierforening 
 
Tilstede: 
Thomas Bjørnvold Tun 1 Formann 
Kornelius Drange Hole Tun 3  
  
Åse Hagen for J. Natvik som har flyttet Tun 4 
 
Til behandling forelå: 
 
Godkjenning av referat fra 18.6 
Referatet ble godkjent. 
 
Vedlikehold: 
Garasjeporter/garasjer 
 
Det vises til referat av 18.6 fra styremøtet av samme dato. 
 
  
Nesje og Kjær ba om å ta opp renoveringen av  garasjene inklusive porter en gang til.  
Styret har i det alt vesentlige samme innstilling som i møte av 18.6.   
 
Temaet utredes ytterligere til GF for avgjørelse. 
 
 
  
Innkommet forslag 
Skilt med  forbudt å «gjøre fra seg her» for hunder ved huskene.  Dette har ikke vært lett tilgjengelig 
så vi setter opp en utskrift i plastlomme på huskestativet. 
 
 
Plenklipping  
Ny klipper og kantklipper er på plass. 
Innkommet klage på manglende klipping på toppen mellom P plass og vei – dette har alltid blitt 
klippet før ifl Braathen i  nr 7.   
Bente følger opp dette.  Det har kommet tilbakemeldinger om at det klippes for sjeldent og for dårlig. 
Kornelius undersøker pris for profesjonell klipping.   
 
Eventuelt  løses dette på dugnad med klippeliste.  
Dette med henblikk på neste år. 
 
Parkering: 
Det foreligger ingen avtale i styrets underlag fra 2013-> Formannen har derfor parkeringsselskapet om å 

sende en kopi.  
 
Merking av plasser ved snødepot på toppen – her har det feilaktig blitt utstedt bøter – oppslag om 
snødeponi  på veggen bør derfor fjernes. 
 
  
Trefelling  tun 1/2 



Trærne på tun 2 er  felt. Meiholm har tatt initiativ til dugnad på «skog» bak lekeplassen ved 
fellesarealet. Til dette trenger de en container – som er innvilget!  - Thomas bestiller denne. 
 
Høstdugnad blir 7/10 
Container til høstdugnad bestilles  - Kornelius ordner dette. 
 
Neste styremøte er Torsdag 24.9 kl 20. 
 
Møtet ble hevet. 
 
Styret 
Bakerovnsgrenda Huseierforening 
 
 


